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Z A P I S N I K 

s 59. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 9. veljače 2018. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Indira Rački Joskić, 

ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Dražen Rački, JVP Delnice, Davorin Klobučar, 

djelatnik GSC Delnice, Zvezdana Jerković, ravnateljica dječjeg vrtića Hlojkica, Đulio Jusufi, voditelj 

Odsjeka za proračun i financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, 

prostorno uređenje i promet, Iva Žagar, direktorica KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Mirna Janeš, 

voditeljica programa „Pomoć u kući starim i nemoćnim i „Asistent u nastavi“, Martina Petranović, 

službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Petar Hrg, 

direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

MIRNA JANEŠ 

- Održan je sastanak s djelatnicima i pomoćnim radnicima koji rade na našim terenima. 

- Ostvarena je suradnja sa Centrom za socijalnu skrb u smislu povećanja usluga našim 

korisnicima. 

- Izrađena je mjesečna specifikacija prema Ministarstvu za demografiju, obitelj, mlade i 

socijalnu politiku. 

- Izrađeno je mjesečno izvješće o pruženim uslugama pomoći u kući prema Centru za socijalnu 

skrb.  

- Izrađene su i dostavljene fakture za privatne korisnike. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Dovršava se popis imovine i obveza. 

- Aktivnosti vezane uz Godišnji financijski izvještaj. 

- Izrađen je prijedlog odluke, za Gradsko Vijeće, za minus po računu. 

- Ispunjavanje tablice koje se moraju dostaviti banci. 

- Poslani su IP obrasci, zadnji vezani za drugi dohodak i javne radove. 

- Poslana je požurnica Ministarstvu regionalnog razvoja za plaćanje. 

- Ispunjavaju se obrasci za prijavu štete na našim objektima. 

- Isplate stipendija, određene ispate za drugi dohodak vezano za odbore i komisije. 

- Sastanak kod gradonačelnika (mali kolegij za određena pitanja). 

- Dostavljen je odgovor GSC-u vezan za njihova potraživanja. 

- Intenzivniji rad na programu subvencija. 

- Komunikacija s Ministarstvom financija. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Daljnji rad na lijepljenju signaturnih oznaka. 

- Aktivnosti oko natječaja „Moja prva knjiga“. 

- S djecom se radi na slikovnici. 

- Rad na digitalizaciji novih slikovnica na našem web-u. 



- Odrađena je emisija „Čitateljski kutak“ , Pričaonica priča, Kreativna radionica. 

- Završen je Godišnji plan i Program rada, Plan kulturne javne djelatnosti i svih aktivnosti u 

Knjižnici za ovu godinu. 

- Ažurirana je web stranica. 

- Odrađena je veća knjižnična posudba.  

- Druge aktivnosti koje se odnose na knjižničarske poslove i rad s korisnicima. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- U suradnji s Odsjekom za financije radi se na popisu i ažuriranju podataka za popis imovine. 

- Rađena su rješenja za naknadu za nezakonito izgrađene zgrade i komunalni doprinos. 

- Napravljena je prijava na natječaj PGŽ za sufinanciranja održavanja nerazvrstanih cesta 

(Podgora). 

- Analiza Odluke o načinu pružanja javne usluge i prikupljanju miješanog i bio razgradivog 

komunalnog otpada. 
- Ministarstvo državne imovine, za V3 došao, uputilo je zahtjev za oglašavanje rješenja iz 2014. 

godine (traže se da se rješenja proglase ništavima). 
- Poslana su rješenja o ovrsi za vojarnu. 

- Rađeno je na prijavi na natječaj za Županijski linijski prijevoz u PGŽ. 

- Napravljen je zapisnik o primopredaji poslovnog prostora „ribarnice“. 

- Dobivene su ponude i narudžba za ulazna vrata za hol. 

- Pripremljen je ugovor za HT punionicu.  

- Priprema koncerta za Valentinovo. 

- Koordinacija, kontrola i sve vezano za zimsku službu. 

- Poslane su opomene vlasnicima za necijepljene pse. 

- Kontrola računa KTD Risnjak. 

- Dogovor i koordinacija oko javnih radova. 

- Rade se rješenja o izmjeni prema prijavama vlasnika, knjiženje i računi za drugi mjesec za firme. 

 

IVA ŽAGAR 

- Napravljene su fakture za sve usluge osim za javne površine. 

- Napravljena je priprema za izradu fakture za javne površine. 

- Radi se na izmjeni kontnog plana. 

- Pripremljene su šihterice za obračun plaća. 

- Komunikacija s inspektoricom zaštite od požara vezano uz hidrantsku mrežu u Radničkom 

domu (dostavljena joj je sva dokumentacija i zadovoljna je učinjenim). 

- Čišćenje snijega na području Grada i na grobljima. 

- Redovno se održavala čistoća objekata. 

- Organizirano je dežurstvo domara za nedjeljni koncert povodom Valentinova. 

 

PETAR HRG 

- Tjedan je prošao u znaku priprema uoči Valentinova i priprema za 9. otvoreno prvenstvo Grada 

u sanjkanju. 

- Komunikacija s Hrvatskim željeznicama radi organizacije „Vlaka u snijegu“. 

- Od Setinga je zatražena ponuda za konstrukcije za male iglu kućice. 

 

ZVEZDANA JERKOVIĆ 

- Organizacija odgojno-obrazovnog rada. 

- Hitno je sazvan telefonski sastanak Upravnog vijeća zbog raspisivanja natječaja za dva 

odgojitelja. Natječaj je objavljen na web stranicama Vrtića i HZZ-a. 

- Dogovor oko organizacije Stručnog skupa odgajatelja Gorskog kotara koji će se održati 14. 3. 

2018. godine u „Hlojkici“. Skup se organizira u suradnji sa Učiteljskim fakultetom iz Rijeke, 

Centrom za istraživanje djetinjstva. 

- Uvid u rad skupine „Zvjezdice“ i individualni razgovor s djecom (pedagoginja). 

- Suradnja s Knjigovodstvenim servisom. 

- U Vrtiću je organiziran „Ples pod maskama“. 



- Posjet inspektora zaštite na radu. 

 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Zalijevanje sanjkališta kod Setinga. 

- Redovne aktivnosti koje se odrađuju po rasporedu. 

- Odrađena je teorijska nastava na temu opasnosti pri gašenju i mjere zaštite te uređaja za mjerenje 

plinova i para. 

- Odrađene je vježbe s izolacijskim aparatima. 

- Čišćenje snijega, kvar na frezi za snijeg (popravljena je). 

- Joystick na auto-košari je popravljen  

- Edukacija u Vatrogasnoj zajednici PGŽ-a za VATROnet mrežu. 

- Izrađena su rješenja za godišnje odmore kao i satnica za plaće. 

- Dan tehnike, čišćenje snijega. 

- Ugovori za najamninu, stanarinu i za kamione su potpisani i ovjereni kod Javnog bilježnika. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Obavljeni su redoviti sastanci u resornim upravnim odjelima PGŽ i Općini Čavle. 

- Preseljenje jednog djela naše Službe iz Radničko doma u Dom Spotova. 

- Odrađen je tjedni servis koji je redovit na održavanju sigurnosne linije žičare Radeševo. 

- U utorak je održano veoma uspješno noćno skijanje od 19-22 h, a u četvrtak dnevno noćno 

skijanje. 

- Promidžba GSC-a kroz sve radiopostaje u Hrvatskoj, za glavni dnevnik Nove TV javljanje u 

živo sa Platka. 

- Petak noćno skijanje od 19-22 h. 

- Testiranje Elan-ovih skija. 

- U Delnicama svi objekti rade. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Podnesen je zahtjev za izdavanje građevinske dozvole za tržnicu. 

- Obavljen je dogovor s projektantima vezano oko izrade projektne dokumentacije za oborinsku 

odvodnju i cestu u Lučicama. Dobivena je suglasnost privatnog vlasnika za prolazak kroz 

njegove parcele. 

- Rad na Odluci o komunalnom otpadu koju donosi Gradsko vijeće. 

- Dogovoreno je sa Komunalcem da će oni bit ti koji će izdat narudžbenicu za izradu Elaborata 

Zaštite okoliša za reciklažno dvorište. 

- Radio klubu „Kvarner“ predložene su lokacije. 

- Pronalazi se mogućnost za smještaj administratora GSS-a. 

- Na temu proglašenje Radničkog doma Kulturnim centrom Grada Delnica ide prijava programa 

kulture, nositelj programa bio bi Grad Delnice, a partneri „Kotar Teatar“ i ostale udruge. 

- Druge aktivnosti vezane za snijeg i ostalu problematiku unutar našeg područja. 

 

MARTINA PETRANOVIĆ 

- Izrađen je materijal za Gradsko Vijeće za proglašenje Radničkog doma Kulturnim centrom. 

- Za ponedjeljak organizirana sjednica komisije za Statut i poslovnik. 

- Radi se na materijalu za stručno osposobljavanje u 2018. godini. 

- Voditelj Stručne službe prisustvovao je seminaru vezanom uz Uredbu o zaštiti podataka. 

- Obrada materijala za sjednicu Gradskog vijeća. 

- Radilo se na organizaciji koncerta za Valentinovo. 

- Poslan je odgovor obrtu Provide-a vezano uz financiranje odnosno pružanje usluga pomoći u 

kući. 

- Poslani su odgovori Dijani Stojišić i Robertu Andriću koji su tražili pomoć. 

- Dana suglasnost za preseljenje Biserke Udarović iz Broda na Kupi u Dedin. 

- Danas će se poslati PGŽ-u ugovor za sufinanciranje logopeda. 

- Izrađen je aneks ugovoru o pravu građenja. 



- Raspisan je natječaj za prodaju zemljišta u Lučicama i na to je pristigla jedna zamolba. 

- Rađeno je na rješenjima za nezakonito izgrađene zgrade. 

- Ostale redovne aktivnosti tajnice i pisarnice. 

 

 

Dovršeno u 8,40 sati 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


